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Rozmowy marszałka w Ministerstwie Skarbu na temat
przejęcia PKS-ów
SERWIS INTERNETOWY RADIA„KIELCE”

Zarząd województwa świętokrzyskiego jest coraz bliżej podjęcia decyzji o przejęciu czterech
PKS-ów. Chodzi o spółki w Busku-Zdroju, Jędrzejowie, Ostrowcu Świętokrzyskim i Końskich.
Marszałek Adam Jarubas i  wicemarszałek Zdzisław Wrzałka prowadzili  w Ministerstwie
Skarbu rozmowy na ten temat.
Resort  ponownie  zaproponował  samorządowi  przejęcie  spółek.  Zarząd  prawdopodobnie
zgodzi  się  na  taki  ruch,  ale  Adam  Jarubas  zapowiada,  że  spółki  muszą  spełnić  kilka
warunków. Przede wszystkim PKS-y, przed przejęciem muszą zostać zrestrukturyzowane.
Marszałek nie chce być kojarzony z niepopularnymi decyzjami. A w przypadku każdej ze
spółek prawdopodobnie konieczne będą zwolnienia. Przedstawiciele 3 spółek złożyli plany
przeprowadzenia tego procesu. Wcześniej zrobił to zarząd PKS w Busku – Zdroju, który
wkrótce  powinien  otrzymać  ponad  3  mln  zł.  W  województwie  świętokrzyskim,
Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej  zatrudniają  ponad  1  tys.  400  osób.  W
ubiegłym  roku  przewiozły  15  mln  pasażerów.  W  kieleckim  PKS  rozpoczął  się  proces
prywatyzacji.


